
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Östhammars Sport Klubb Sida 1 av 2 

Närvarande: 

Jessica Smedjegård, Conny Helén, Jenny Änggård, Anna 

Molarin, L-O Olsson, Camilla Jansson, Michael Åkman, Dan 

Wadell 

 

1. Mötet öppnas 
2. Fastställande av dagordning 
3. Föregående protokoll 

 
4. Ekonomi 

a. Ekonomirapport: Anna rapporterade. Fakturor från 
Ånöbygg och fakturor för möblemanget har kommit, vi tar 
det på 2018 års budget. 
  

b. Budget: Arbete pågår med att minimera antal poster.  
L-O har lämnat in önskemål på utökning av budgetpost för 
plankostnader, mm. Detta justeras i budgeten. 
 
Förslag på att sälja matchlotter för Sverigematcher. L-O 
kikar vidare på detta. 
 

c. Sponsring: Åkman har sammanställt ett informationsblad 
med information om frikort för matcher som kan ligga i 
kassorna framöver. 
 
85 000 ligger vi på i dagsläget i sponsorpengar. 
Åkman rapporterade om vilka som eventuellt är på gång att 
bli sponsorer. 
 
Förslag om att ändra hantverkarsponsorer till guld-, silver-
sponsorer.  
 
Damlaget har lagt fram ett önskemål om att få söka egna 
sponsorer/personliga sponsorer. Diskussionen fortsätter 
tillsammans med ledarna i damlaget.  
 
Beslut om att anta dokumentet: Sponsringspolicy. 

 
5. Information 

Fotbollssektion 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte 9 januari 

kl. 18.00 på IP 
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a. Aktivitetskalender: Inget aktuellt. 
b. Söndagsmöte: L-O, Jessica och Conny deltar. 

 
c. Huvudstyrelse: Inget att rapportera 

 
d. HÖFF: Jessica har skickat ett förslag om föreningsträff och 

upplägg till Harg och HÖFF. Återkommer med inbjudan. 
 
HÖFF har lagt fram ett önskemål om att öka 
föreningsbidraget från 15 000:- till  30 000:-. 
 

e. SVFF/UFF: Inget att rapportera. 
 

6. Fotbollsverksamheten 
a. Tränarträffar/Struktur: Träff med damlaget 18 januari. 

 
b. Utbildning: Inbjudan till ”Friends ledarutbildning” behöver 

kommuniceras ut till alla våra ledare. Dan kontaktar IBK 
innebandy med inbjudan. 
 

c. Material: L-O har sett över alla lags behov av material. 
 

d. Damcup: 7 lag anmälda. Vi beslutar att vi anordnar detta. 
 

e. Föräldramöte: Anna har reviderat vår powerpoint till 
föräldramöten. På söndagsmötet lyfter vi att lagen får 
komma in med önskemål om datum för föräldramöten. 
 

7. Anläggningar 
a. Cafeterian: Elin Mattsson har sagt ifrån ansvaret för 

cafeterian.  
b. Lägergården: Ett gäng bokade under Roslagscupen.  
c. Fotbollsplaner/ IP: 12 maj spelar HÖFF spela här på IP.  

 
8. Övriga frågor 

Johan Holmgren ser till att fixa bokningssystemet för 
matcher och träningar. 
 
Nya klubbprofilen har kommit, den är väldigt lik overallen 
som vi sålde förra året. Mer info kommer. 

 
 
Nästa möte: 

       Tisdag 6 februari kl. 18.00 på IP 
 

  


